Arzan Financial Group

For Financing & Investment K.P.S.C.



مجموعة أرزان المالية

000314

الكوبت في 21 يوليو 2025

المحترمون

السادة/ شركة بورصة الكويت

تحية طيبة وبعد،

To: Boursa Kuwait

Date: 21 July 2025

Dear Sirs,

Subject: Comment on the Rumors and News

With reference to our previous disclosure dated May 8, 2022, regarding our ownership in Miami International Holdings, Inc. (MIH), and in light of the recent media coverage concerning preparations for MIH's potential initial public offering (IPO) in the United States, Arzan Financial Group for Finance and Investment would like to clarify the following:

MIH, in which we own a stake, continues its efforts towards an IPO, and we understand from public sources, as part of the offering process. We would like to reiterate that MIH had previously submitted a draft registration statement on Form S-1 with the U.S. Securities and Exchange Commission (SEC), as disclosed earlier.

It is worth noting that the potential impact on Arzan Financial Group's financial statements will depend on the listing price, which will be disclosed once available.

This disclosure is made in response to media inquiries and in the interest of transparency and compliance.

Sincerely Yours,

الموضوع: تعقيب على الشائعات والأخبار

بالإشارة إلى إفصاحنا السابق بتاريخ 8 مايو 2022 بشأن ملكيتنا في شركة ميامي انترناشونال هولدنغ (MIH)، ومع ما تم تداوله في وسائل الإعلام مؤخراً حول الاستعدادات الجارية لعملية الطرح العام الأولي لأسهم الشركة في الولايات المتحدة الأمريكية، تود مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار توضيح ما يلى:

تمتلك أرزان حصة في شركة MIH، ووفقاً للمصادر العامة، فإن MIH تواصل تحضيراتها للطرح العام الأولي. ونود التأكيد على أن MIH كانت قد قدمت سابقاً مسودة بيان تسجيل على النموذج 1-5 إلى هيئة الأوراق المالية والبورصات الأمريكية (SEC)، كما تم الإفصاح عنه سابقاً.

علماً بأن الأثر المحتمل على البيانات المالية لمجموعة أرزان المالية سيعتمد على سعر الإدراج، والذي سيتم الإعلان عنه عند توفره.

يأتي هذا الإفصاح استجابةً لما تم تداوله في وسائل الإعلام، ومن منطلق الشفافية والامتثال التنظيمي.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

مرابع جاسم حسن زينل

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Jassem Zainal

Vice Chairman & CEO